

LABOUR: JOURNAL OF CANADIAN LABOUR STUDIES

LE TRAVAILLEUR: REVUE D'ETUDES OUVRIERES CANADIENNES

The Committee on Canadian Labour History is pleased to announce the forthcoming publication of **LABOUR/LE TRAVAILLEUR**. This annual bilingual journal is to appear in late Spring 1976. Dedicated to the broad, interdisciplinary study of Canadian labour history, **LABOUR/LE TRAVAILLEUR** contains several original articles and a review essay in each number. It is under the joint editorship of G. Kealey and J. Thwaites of Dalhousie University and the University of Québec at Rimouski respectively.

Charter subscriptions are now available at \$6.00 per annum or \$11.00 for two years. Each subscriber receives, in addition to **LABOUR/LE TRAVAILLEUR**, two issues of the Committee's Newsletter for each subscription year.

Cheques made out to the Committee on Canadian Labour History should be forwarded to:

G. Kealey,
Labour/Le Travailleur,
c/o Department of History,
Dalhousie University,
Halifax, Nova Scotia.

Le Comité de l'histoire ouvrière canadienne est heureux d'annoncer la publication prochaine du journal **LABOUR/LE TRAVAILLEUR**. Publié annuellement et dans les deux langues, ce journal fera son apparition à la fin du printemps 1976. **LABOUR/LE TRAVAILLEUR** est dédié à l'étude multi-disciplinaire de l'histoire du milieu ouvrier canadien. Chaque numéro contient plusieurs articles de fond ainsi qu'une note critique. Il est rédigé sous la direction conjointe de G. Kealey and J. Thwaites de l'Université de Dalhousie et de l'Université du Québec à Rimouski respectivement.

Les abonnements privilégiés sont présentement en vente au prix de \$6.00 par année, ou \$11.00 pour deux ans. En plus du journal **LABOUR/LE TRAVAILLEUR**, votre abonnement vous donne droit à recevoir deux numéros du bulletin émis par le Comité.

Les chèques, à l'ordre du Comité de l'histoire ouvrière canadienne, devrait être adressés à:

G. Kealey,
Labour/Le Travailleur
a/s Département de l'Histoire
Université de Dalhousie
Halifax, Nouvelle Ecosse

We gratefully acknowledge the financial support given to *Acadiensis* by the Canada Council, the University of New Brunswick and the University of New Brunswick Alumni Association.

Printed by McMillan Press Ltd., Saint John, N. B.

ISSN 004-5851

